

通告

温馨提示-球僮服务

尊敬的会员：

关于会员可以预订球童事宜，我们球会自开业以来就免费提供这项特殊待遇，并将会持续提供此服务。而其他球会对此项服务是收取相关费用的。此项服务是作为会员的一种特殊待遇，而并不是绝对的权利。此待遇任何时候被滥用，我们将会撤销。

请参阅下面的书面条款：

10.1 (d) 会员可预订具有被预定资格的球童，但必须提前至少一个工作日向球会预订，并视实际情况而定。

此外，根据球会会规和会章规定，所有球员必须配有球童和球车，同时遵照当值出发员的安排。

球童一对一服务仍然是海逸高尔夫球会的基本服务宗旨。在赛事日及球童已被预订完的情况下，球会将提供球童一对二服务，并且在情况允许下，球车可以上球道。

感谢您的理解与配合，让东莞海逸高尔夫球会成为华南地区最好的球会之一。

东莞海逸高尔夫球会

Caddie Service Reminder

Dear Members,

In respect to members being able to request certain caddies, we have provided this privilege free of charge since opening the club and continue to do so, even though other clubs charge for this service. This service is provided, however as a privilege, not an absolute right, and may be revoked at any time for abuse.

Please see the actual written clause below.

10.1 (d) Members may reserve qualified caddie provided that notice is given to the Management at least one working day on advance and is subject to availability.

Additionally as provided by the Club Rules and Bylaws, all players must have a caddie and a cart or pull cart as well as all reasonable instructions from the starter being followed.

Concerning One Caddie-Serving One Player, this remains our standard basic service, except in events and same day/late bookings when caddies have been previously booked. In these instances we will provide one caddie serving two players but allow the carts on the fairways when conditions allow.

Thank you for your understanding and cooperation in making Harbour Plaza Golf Club among the finest clubs in Southern China.

Harbour Plaza Golf Club - Dongguan